

For School Use 學校專用

Application No.

申請編號

St. Paul's Co-educational College
Application for Young Talents Scholarship (Sports)

聖保羅男女中學
才藝獎勵計劃(運動)

To be completed by Applicant
由申請人填寫

Part I 第一部份

Personal Particulars

個人資料

Please ✓ in appropriate
請於合適 內加 ✓

Name in Chinese 中文姓名	Name in English 英文姓名	
Sport 運動項目	National Sports Association/Affiliated Club 所屬之體育總會或屬會	
Scholarship Athlete of HK Sports Institute 是否香港體育學院獎學金運動員 <input type="checkbox"/> Yes 是 <input type="checkbox"/> No 否	Years in the Sport 參與該運動年期	Years of Residence in HK 居港年期
<input type="checkbox"/> Hong Kong Junior Local Ranking 香港(青少年組)本地排名 _____ (if any)		
<input type="checkbox"/> Asian Junior Ranking 亞洲(青少年組)排名 _____ (if any)		
<input type="checkbox"/> World Junior Ranking 世界(青少年組)排名 _____ (if any)		

Part II 第二部份

運動成績 Sporting Achievements

Have you participated in any edition of the World /Asian/Pan Pacific Youth Championships / Interport / All Hong Kong Inter-Primary Schools Competitions or their equivalent.

曾否參與任何一屆世界/亞洲/泛太平洋青少年錦標賽/埠際賽/全港小學校際比賽或同等級別之賽事

Yes, Year 是, 年份 _____

No 否

* If yes, please submit a copy of the official certificate. 如曾參加, 請遞交大會派發之證書副本。

Part III 第三部份

To be completed by Coach 由教練填寫

* Please delete if inappropriate* 請刪去不適用者

Please comment on the applicant's commitment to the pursuit of excellence:

請評價申請者參與其運動項目如何投入以達致追求卓越的表現：

Additional comments on the applicant's contribution to his/her sport:

請舉出申請者對他/她本人所屬運動項目的其他方面貢獻：

I endorse */ do not endorse* this application, and declare that the information provided in this application is accurate.

本人同意* / 不同意*此項申請，並證明申請者之填報資料正確無誤。

Signature of Coach

教練簽署

Name of Coach

教練姓名

Contact No.:

聯絡電話號碼

Date

日期

Part IV 第四部份 Declaration 聲明

On behalf of the applicant, _____, I verify that the information given above is correct and true. I understand that providing false information or documentation will render this application null and void. I am aware that the school may approach the applicant's coach(es) with regard to this application and have obtained the consent from him/her/them.

本人謹代表申請人 _____，證明所填報的資料全屬正確無訛，倘若有虛報資料，則本申請作廢。本人亦明白學校可能會與申請人的教練聯絡，現確認已知會有關教練及取得其同意。

Name of Parent/Guardian

家長/監護人姓名

Signature

簽署

Date

日期

Phone

電話

Email

電郵

Information provided will be used in processing the application only.

申請人所提供的資料，只供處理申請時參考之用